
Kaip naudotis 
savitarnos 
aparatu?

Šis tekstas yra parašytas lengvai suprantama kalba.

Lengvai suprantama kalba reikalinga žmonėms,

kuriems yra sunku suprasti ir perskaityti įprastus tekstus.

Lengvai suprantama kalba padeda žmonėms 

sužinoti naujos informacijos.

Tokių tekstų jau yra įvairiose pasaulio šalyse.

Europos lengvai suprantamos kalbos simbolis. 

Daugiau informacijos rasite čia: 

https://www.inclusion-europe.eu/easy-to-read/
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Kaip naudotis  
savitarnos aparatu?

Jeigu knygas norite grąžinti 

arba pasiimti savitarnos aparatu,

Jums reikia:

1.	 Prieiti prie savitarnos aparato.

2.	 Ekrane pasirinkti, ką norite daryti: 

	 •	skolintis knygas ar 

	 •	grąžinti knygas. 

3.	 Tuomet padėti savo skaitytojo pažymėjimą 

	 po raudonu spinduliu.

	 Raudonas spindulys atrodo taip:

	 Po raudonu spinduliu turite padėti

	 skaitytojo pažymėjimo brūkšninį kodą.

	 Jis yra viršutinėje pažymėjimo pusėje.

	 Brūkšninis kodas atrodo taip:
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4.	 Tada aparatas nuskaitys Jūsų pažymėjimą.

5.	 Tada Jums reikės

	 dėti po vieną knygą ant aparato. 

	 Tai reiškia, kad ant aparato

	 padėsite vieną knygą

	 ir lauksite informacijos.

6.	 Kai sulauksite informacijos, 

	 spausite mygtuką Skolintis arba Grąžinti.

7.	 Aparatas ekrane parašys,

	 kokią knygą pasiskolinote 

	 arba grąžinote. 

8.	 Jeigu norite, galite išsispausdinti kvitą. 

9.	 Kvite bus parašyta:

	 •	kokias knygas pasiskolinote,

	 •	kokias knygas grąžinote. 

Kai norėsite pasiimti knygas: 

	 •	galėsite jų paimti ne daugiau nei 5;

	 •	jas skaityti galėsite 30 dienų.

	 Po 30 dienų reikės knygas grąžinti atgal

	 į biblioteką.

Jeigu per 30 dienų nespėjote perskaityti knygos,

Jūs galite knygą skaityti ilgiau, 

 jeigu pratęsite skolinimosi terminą  

savitarnos terminale,  

pas darbuotoją arba internetu.

Tai reiškia, kad galėsite skaityti knygą 

dar 14 dienų.

14 dienų yra 2 savaitės.
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